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Na jednym z for internetowych o Wojniczu znalazłem interesujący wpis: &quot;Wszedłem dziś w
posiadanie zaskakującej informacji - jest już przygotowany projekt uchwały likwidującej szkoły w
Milówce, Łoponiu oraz Gimnazja!!! Uzasadnieniem likwidacji jest wyższy poziom kształcenia w Wojniczu
oraz lepsze zaplecze naukowo-techniczne (które i tak zostanie zlikwidowane, żeby pomieścić
dodatkowe klasy)

A mamy tyle czasu ..... jak to burmistrz powiedział....

Tydzień minął, odkąd rozpoczęto oficjalne rozmowy o likwidacji szkół i już są prawie zamknięte.&quot;

Oby to była tylko plotka....

============================================================================

O:Likwidacja szkół
Autor: mieszkaniec - 11/22/2011 22:45
_____________________________________

Prawdopodobnie tylko 7 nauczycieli zostanie zatrudnionych z 6 szkół w Wojniczu.

Reszta zaś pójdzie na tzw. &quot;bruk&quot;.

============================================================================

O:Likwidacja szkół
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_____________________________________

Bogaty oszczędza, biedny jest rozrzutny.

Od kilku lat władza nie robiła nic aby reorganizować oświatę. Kiedy są trudne czasy zaczynają od dzieci.

Mówi się że na dzieciach nie można oszczędzać gdyż po latach to się zemści.

============================================================================
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na www.vcity ktoś napisał:

Likwidacja klas gimnazjalnych i dowożenia uczniów z Biadolin Radłowskich, Grabna, Olszyn, Wielkiej
Wsi do Wojnicza, spowodowałyby zmniejszenie ilości oddziałów z 27 do oddziałów 24. Wynika z tego że
oszczędność wyniesie obsadę etatową dla 3 oddziałów. Ta oszczędność na płacach nie pokryłaby
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kosztów dowożenia uczniów do Wojnicza. 

 Należy przyjąć ze straty budżetu gminy tym spowodowane mogłyby osiągnąć około 200 tyś. Zł rocznie. 

 Nie o oszczędzanie Burmistrzowi w tym wypadku chodzi. Nasilone od sesji 25.10.11 straszenie rady
bankructwem gminy miało na celu wywarcia psychicznej presji na radnych i zakodowania w i Ich
świadomości poczynienia koniecznych szybkich kroków do ratowania Gminy. 

 Posiedzenie Komisja Oświaty 15.11., potęgowało to wrażenie, podawanie, jak się okazuje
niewiarygodnych informacji, było przygotowaniem Radnych do podejmowanie natychmiastowej decyzji. 

 Nie jest zrozumiałe, dlaczego Pan Przewodniczący komisji nie dopuścił do spotkania członków komisji z
dyrektorami szkół i przedstawicielami związków zawodowych. Wydaje się że zasadą władz gminy jest
stara maksyma „dziel i panuj”. 

 Na tej komisji powinni się radni wspólnie z pedagogami pochylić nad arkuszami organizacyjnymi
gimnazjów, by w sposób merytoryczny przygotować perspektywiczne plany przebudowy sieci szkół. 

 Zmiana argumentów uzasadniających reorganizacje, w świetle wydarzeń /sesji/ z ostatnich tygodni jest
po prostu niewiarygodna. 

 Należy zadać sobie pytanie, a przede wszystkim Państwu Radnym, w czyim interesie są zmiany, które
zwiększą zadłużenie Gminy, wprowadzając przy tym zamieszanie w procesie wychowawczym. 

 Jeżeliby nastąpiło „przebudzenie” się społeczeństwa w obronie interesów młodzieży, to byłoby bardzo
pozytywne rokowanie dla dalszych losów gminy.

============================================================================
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Obawiam się, że cokolwiek by robili rodzice, nauczyciele, dyrektorzy likwidowanych szkół - sprawa jest
już przegrana. Bo trzeba przekonać większość radnych, którzy głosują pod dyktando burmistrza. Skoro
są radni, którzy jeszcze nigdy nie zabrali głosu na sesji! Niemowy czy co  Pani Doktor Radna może ich przebada to przemówią ludzkim głosem - w końcu wigilia tuż, tuż...

============================================================================
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Autor: aktywny - 11/24/2011 17:56
_____________________________________
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Przykro słyszeć, że to o co staraliśmy się parę lat temu tak szybko straciło na wartości. Nie dawno
walczyliśmy o to, aby gimnazja powstały, a teraz się je zamyka bez mrugnięcia okiem. Nasza gmina
niestety zapomina o swoich zadaniach, może warto by przypomniała sobie o art 7.1 pkt 8 ustawy o
samorządzie gminnym ( obowiązek zapewnienia edukacji). Czy aby gmina zapomniała o tym, że
utrzymanie szkół jest jej obowiązkiem? Szkół nie szkoły!

 Mówi się o oszczędności, pytanie tylko czy gmina naprawdę zaoszczędzi? 

Kto ma płacić za dojazd dzieci do szkoły - RODZICE- ależ nie dowóz będzie za darmo  ( góra przez rok) a później będą nam mydlić oczy że dzieci z rodzin ubogich będą miały dojazdy
finansowane ze środków gminy.- I kółko się zamyka czyżby gmina znów traciła??  

Kto zapłaci za utrzymanie świetlicy na której będzie około 70-50 dzieci( bo autobus przecież nie będzie
jeździł w kółko), pilnowanych przez może 2 wycieńczonych nauczycieli pracujących przez ok 12 godzin
w kółko.

Wreszcie jak gmina wyobraża sobie naukę w jednych klasach dzieci z Wojnicza, Wielkiej Wsi, Olszyn
itd, bo ponoć klasy z likwidowanych szkół będą rozbijane, już nie wspominając o różnicach
programowych.

Szkoła ma uczyć i kształtować a nie demoralizować. Dzieci mają się czuć w niej bezpiecznie, ale tak nie
będzie, bo grupa &quot;elity&quot; nauczycielskiej która pozostanie( NIESTETY dla gminy) nie będzie w
stanie upilnować na raz tylu osób. Zamiast kształcić ludzi na poziomie wypuścimy w świat
niewychowaną, nic niewiedzącą hołotę.

Chciałam jeszcze zauważyć, że w czasie niedawnej kampanii na burmistrza miasta Wojnicza, nikt nie
mówił o likwidacji szkół, wręcz przeciwnie! Czy aby prace nad budową sali gimnastycznej w Wielkiej Wsi
nie szły pełną parą? Więc co się właściwie stało??

Czyżby nas oszukano? 

Na koniec mam jeszcze 2 pytania i bardzo bym chciała poznać odpowiedź. 

Co się stanie z opustoszałymi budynkami, w większości nowych szkół? 

I jaką mamy gwarancję, że za pół roku to samo nie stanie się ze szkołami podstawowymi??

============================================================================
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Za pół roku, może nie, ale za rok - dwa to pod młotek pójdą wszystkie szkoły i przedszkola. Zostanie
tylko w Wojniczu Zespół Przedszkolno Podstawówkowo Gimnazjalno Licealny  

============================================================================
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na forum vcity jest bardzo ciekawy wpis &quot;załamana&quot; 

Po obejrzeniu filmiku z posiedzenia rady miasta stwierdzam, że niestety sprawa zamknięcia wszystkich
szkół jest tylko formalnością. Ja jako matka jestem tym faktem mocno zbulwersowana i wzywam
wszystkich mieszkańców, rodziców dzieci uczących się w tych szkołach, nauczycieli i pracowników
szkół, aby pokazali władzom swój sprzeciw. Jakby nie patrzył obecny burmistrz miasta Wojnicz będąc
przez tyle lat radnym wiedział o sytuacji finansowej gminy i nic w tym zakresie nie robił, a tylko pensje
pobierał z tegoż tytułu. Chcę również zauważyć,że pierwsze co zrobiły nowe władze to podniosły swoje
pensje o 50%- więc pytam gdzie te oszczędności? Oszczędzanie należy rozpocząć od siebie, a nie na
dzieciakach, które są w tym wszystkim najbardziej poszkodowane. Już widzę jakimi pseudo gimbusami,
wypchanymi po brzegi dowożą ich do Wojnicza, jak jakieś bydło. I bardzo proszę, aby burmistrz nie
porównywał swojej gminy do gminy Wierzchosławice, która po pierwsze jest terenem wiejskim, a co za
tym idzie ma większe możliwości pozyskiwania pieniędzy z Unii Europejskiej, po drugie przysiółki do niej
należące nie są rozwleczone jak w gminie Wojnicz, co wiąże się z niższymi kosztami dowozu dzieci do
szkół. 

 Zwracam też uwagę, że burmistrz i jego &quot;spółka&quot; planują zwolnić wszystkich nauczycieli z
likwidowanych szkół, natomiast nauczyciele ze szkół w samym Wojniczu pozostaną w nienaruszonym
stanie, co dla mnie jest nie zrozumiałe, bo wielu nauczycieli spośród tych zwalnianych ma większe
doświadczenie i osiągnięcia, niż wielu nauczycieli w Wojniczu. 

 Jestem też bardzo zaniepokojona co nasze dzieci będą przeżywać czując się w tej szkole jak wyrzutki
społeczeństwa, kto zakupi im nowe podręczniki (bo jak wiadomo w różnych szkołach uczono z różnych
podręczników)i czy w nasze dzieci nie będą obwiniane za spadek poziomu nauczania (różnice
programowe).

Bez komentarza.

============================================================================
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ciekwy wpis na vcity &quot;załamanej&quot;

Do zwolnienia jest 37 nauczycieli, o obsłudze nic się nie mówi bo ich dotyczy miesięczny okres
wypowiedzenia, ale z tego co mi wiadomo mają ich zwalniać na bieżąco. Nie chcą ich doliczać do liczby
zwalnianych nauczycieli, żeby społeczeństwu Wojnicza zamydlić oczy. Stanowiska na których
zatrudniona jest rodzina &quot;Pani dyrektor&quot; nie są zagrożone, kto nie wierzy niech sam
sprawdzi.
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na forum vcity &quot;psycholog&quot; napisał

 koniec oświaty w gminie Wojnicz 

 wszystko jest już ustalone Panie Jacku za pana plecami radni się sprzedali wraz z dyrektorami 

 teraz gimnazja do Wojnicza, potem szkoły podstawowe do Wojnicza 

 szkoła średnia rozwiązana przez powiat, tam pójdzie całe gimnazjum, a do szkoły po gimnazjium cała
szkoła podstawowa 

 Pani J.... pozostanie tam gdzie jest, będzie dalej dyrktorem tylko inne szkoły 

 poziom Wojnicza będzie rósł 

 dzieci będą od rana do wieczora w Wojniczu 

 wracamy do komuny - wszystkie dzieci są nasze 

 Po oglądnięciu obrad Komisji Oświaty i Sesji jestem w stanie w to uwierzyć. Widoczna manipulacja
może zmierzać w tym celu. Wszystkie dzieci mają ratować panią J....

============================================================================
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